

**SENARAI PERALATAN DAN PERKHIDMATAN DI BAWAH PENILAIAN TEKNIKAL
JAWATANKUASA TEKNIKAL ICT DAN ELEKTRONIK (ELEKTRONIK PEJABAT DAN
TELEKOMUNIKSI (JITE-EOT)**

PERALATAN ELEKTRONIK PEJABAT

BIL	DEFINISI	SKOP PERALATAN/ PERKHIDMATAN	PENGECUALIAN PERALATAN/ PERKHIDMATAN
1	<p><u>Peralatan Elektronik Pejabat</u> Peralatan elektronik untuk kegunaan umum ruang pejabat.</p>	<ul style="list-style-type: none"> a) Mesin fotostat. b) Pencetak kertas berkapasiti tinggi. c) Pencetak kertas pelbagai fungsi termasuk fungsi fax dan pengimbas. d) Peralatan elektronik untuk kelengkapan pejabat seperti berikut: <ul style="list-style-type: none"> i. Pengimbas dan pencetak kod bar ii. Pengimbas cap jari iii. Pericah kertas iv. <i>Laminator</i> v. Penapis udara (air purifier) vi. Penapis air (water dispenser) e) Sistem CCTV. f) Sistem akses pintu (<i>RFID/ Biometric</i>). 	<ul style="list-style-type: none"> a) Peralatan elektrik seperti peti sejuk, <i>microwave</i>, cerek letrik, pembakar roti dan <i>coffee machine</i>. b) Pencetak yang mempunyai kegunaan spesifik seperti pencetak resit, pencetak 3D, pencetak plotter (<i>Wide format printing</i>), pencetak thermal (<i>post printer</i>), pencetak DTG (<i>Direct to Garment</i>), dan pencetak label. c) Peralatan elektronik untuk kegunaan di makmal seperti <i>multimeter</i> dan <i>oscilloscope</i>. d) Peralatan elektronik yang mempunyai fungsi spesifik/khas untuk kegunaan PTJ seperti penyukat suhu, <i>waterjet</i>, <i>treadmill</i>, kerusi urut, dron dan palang parkir secara elektronik (<i>boom/ barrier gate</i>). e) Peralatan elektronik yang dikategori sebagai aksesori seperti pengecas dan kabel data. f) Peralatan Perpustakaan merangkumi RFID untuk buku, kiosk <i>Book Return System</i> dan <i>Barrier Gate</i>. g) Perkhidmatan bagi tujuan penyelenggaraan - aktiviti yang dilakukan untuk memelihara, menjaga dan servis secara rutin bagi memastikan peralatan beroperasi pada tahap optimum. h) Perkhidmatan bagi tujuan pembaikan (alat ganti) - aktiviti yang melibatkan pengesanan kerosakan dan penukaran alat ganti bagi memastikan peralatan kembali beroperasi ke tahap optimum.

BIL	DEFINISI	SKOP PERALATAN/ PERKHIDMATAN	Pengecualian Peralatan/ Perkhidmatan
			<p>i) Perkhidmatan bagi tujuan penambahbaikan (<i>upgrading</i>) kepada peralatan sedia ada - aktiviti yang dilakukan untuk menambah atau meningkatkan fungsi peralatan yang sedia ada. Contoh: Penambahan <i>user card</i> untuk sistem akses pintu</p> <p>j) Perkhidmatan yg ditawarkan untuk kegunaan spesifik, bersifat sementara dan tiada spesifikasi standard. Contoh : Sewaan peralatan pengukuran elektronik</p>

PERALATAN TELEKOMUNIKASI

BIL	DEFINISI	SKOP PERALATAN/ PERKHIDMATAN	PENGECUALIAN PERALATAN/ PERKHIDMATAN
1	<p><u>Peralatan Telekomunikasi</u></p> <p>Peralatan yang melibatkan proses pertukaran maklumat secara dua hala seperti suara, data dan transmisi video melalui teknologi elektronik.</p>	<ul style="list-style-type: none">a) Radio dua-hala seperti <i>Walkie-talkie</i>.b) Telefon selular (<i>mobile phone</i>).c) Telefon (IP dan Talian Tetap).d) Sistem telekonferensi/ konferensi video.e) Sistem intercom.	<ul style="list-style-type: none">a) Peralatan yang dikategori pakai habis seperti bateri.b) Peralatan aksesori seperti pengecas, kabel dan <i>handheld PTT mic</i>.c) Kelulusan pertukaran kategori talian telefon seperti pertukaran talian B kepada talian A.d) Langganan pelan data bersama pembelian telefon selular.e) Perkhidmatan bagi tujuan penyelenggaraan - aktiviti yang dilakukan untuk memelihara, menjaga dan servis secara rutin bagi memastikan peralatan beroperasi pada tahap optimum.f) Perkhidmatan bagi tujuan pembaikan (alat ganti) - aktiviti yang melibatkan pengesanan kerosakan dan penukaran alat ganti bagi memastikan peralatan kembali beroperasi ke tahap optimum.g) Perkhidmatan bagi tujuan penambahbaikan (<i>upgrading</i>) kepada peralatan sedia ada - aktiviti yang dilakukan untuk menambah atau meningkatkan fungsi peralatan yang sedia ada.h) Perkhidmatan yg ditawarkan untuk kegunaan spesifik, bersifat sementara dan tiada spesifikasi standard.